
Protokół Nr XLIIII13
z XLIII sesji Rady Miejskiej w Sokółce

w dniu 12 kwietnia 2013 r.

Obrady rozpoczęto o godzinie 10.00, zakończono o godzinie 16:00
Przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Robert Rybiński
Protokołowała Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
1/ Radni: wg załączonej listy obecności str. .
21 Burmistrz Sokółki Stanisław Małachwiej, Zastępca Burmistrza Krzysztof Szczebiot,
Zastępca Burmistrza Piotr Karol Bujwicki,
31 Sekretarz, Skarbnik, Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, jednostek
organizacyjnych Gminy, przewodniczący rad osiedli, sołtysi oraz zaproszeni goście - wg
załączonej listy obecności - .
Informację o terminie i miejscu sesji podano do wiadomości publicznej poprzez wywieszenie
na tablicy ogłoszeń oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.
Porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołów:
a) z XLI Sesji z dnia 25 lutego 2013 r.
b) z XLII Sesji z dnia 26 marca 2013 r.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami.
6. Projekt uchwały w sprawie połączenia spółek: Miejskie Przedsiębiorstwo

Wodociągów i Kanalizacji Sp. z 0.0. w Sokółce i Miejskie Przedsiębiorstwo
Energetyki Cieplnej Sp. z 0.0.

7. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2013 rok.
8. Projekt uchwały w sprawie zwiększenia wartości początkowej środka trwałego

boiska przy Szkole Podstawowej w Geniuszach o nakłady poniesione przez
gminę Sokółka w związku z wykonaniem obiektów sportowo - rekreacyjnych.

9. Projekt uchwały w sprawie zwiększenia wartości początkowej środka trwałego
boiska przy Szkole Podstawowej w Malawiczach Dolnych o nakłady poniesione
przez gminę Sokółka w związku z wykonaniem obiektów sportowo -
rekreacyjnych.

10. Projekt uchwały w sprawie zwiększenia wartości początkowej środka trwałego
boiska przy Szkole Podstawowej w Boguszach o nakłady poniesione przez gminę
Sokółka w związku z wykonaniem obiektów sportowo - rekreacyjnych.

11. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego programu gospodarowania
mieszkaniowym zasobem Gminy Sokółka na lata 2013-2017.

12. Projekt uchwały w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania przez
Gminę Sokółka udziałów i akcji spółek prawa handlowego.

13. Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad i trybu
przyznawania, wstrzymywania i pozbawiania stypendiów sportowych
zawodnikom osiągającym wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym i
krajowym współzawodnictwem sportowym.

14. Projekt uchwały w sprawie cen biletów za korzystanie z obiektów Ośrodka
Sportu i Rekreacji w Sokółce.



15. Projekt uchwały w sprawie nadania Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w
Sokółce.

16. Projekt uchwały w sprawie zmiany Strategii Integracji i Rozwiązywania
Problemów Społecznych Gminy Sokółka na lata 2011-2016.

17. Projekt uchwały w sprawie skargi Pani Lucyny Żołądkowskiej na bezczynność,
nieudolność i opieszałość Urzędu Miejskiego w Sokółce.

18. Projekt uchwały w sprawie skargi Pana Czesława Kreczko na bezprawne 1

samowolne działania organu-Gminy Sokółka.
19. Sprawozdanie z działalności Sokólskiego Ośrodka Kultury w Sokółce.
20. Sprawozdanie z działalności Biblioteki Publicznej w Sokółce.
21. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sokółce.
22. Sprawozdanie z realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Sokółka na lata 2011-2020 za
rok 2012.

23. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania
Narkomanii w 2012 roku.

24. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy z Organizacjami
Pozarządowymi za 2012 rok.

25. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
26. Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych.

Ad. 1
Otwarcie sesji.
Przewodniczący otworzył obrady XLIII sesji Rady Miejskiej w Sokółce stwierdzając, że
podejmowane w dniu dzisiejszym uchwały będą prawomocne.

Ad.2
Przedstawienie porządku obrad.
Radny A.Czaplejewicz zgłosił wniosek w imieniu Komisji Infrastruktury o zdjęcie z porządku
obrad sesji punktu 6.
Radny S.Sawicki zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu Iloraz punktu 13.
Zwrócił się również z prośbą do radnych o merytoryczną dyskusję w punkcie 6.
Radny P. Kułakowski zgłosił wniosek w imieniu Komisji Finansów o zdjęcie punku 6 i
punktu 13.
Radny Ł.Moździerski zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu 14.
Burmistrz S.Małachwiej zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad dwóch
projektów uchwał w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Sokółka na
lata 2013-2017 oraz w sprawie sprostowania błędu pisarskiego w uchwale dotyczącej zmiany
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Sokółka w graniach
administracyjnych i części obszaru gminy Sokółka.
Przewodniczący Rady R.Rybiński zgłosił wniosek o wprowadzenie projektów uchwał w
sprawie skargi Pana Janusza Biziuka na Burmistrza Sokółki oraz w sprawie skargi Pani
Elżbiety Pietrasz na Burmistrza Sokółki.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wnioski.
Wniosek o zdjęcie punktu 6 z porządku obrad.
Radni 6 głosami "za" przy 12 "przeciw" i 1 "wstrzymującym się" odrzucili wniosek.
Wniosek o zdjęcie punktu 11 z porządku obrad.
Radni 14 głosami "za" przy 2 "przeciw" i 2 "wstrzymujących się" przyjęli wniosek.
Wniosek o zdjęcie punktu 13 z porządku obrad.



Radni 16 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" przyjęli wniosek.
Wniosek o zdjęcie punktu 11 z porządku obrad.
Radni 11 głosami "za" przy 3 "przeciw" i 5 "wstrzymujących się" przyjęli wniosek.
Wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy
finansowej gminy Sokółka.
Radni jednogłośnie przyjęli wniosek.
Wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie sprostowania błędu pisarskiego w
uchwale dotyczącej zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta
Sokółka w graniach administracyjnych i części obszaru gminy Sokółka.
Radni jednogłośnie przyjęli wniosek.
Wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie skargi Pana Janusza Biziuka na
Burmistrza Sokółki.
Radni 15 głosami "za" przy 2 "przeciw" i 1 "wstrzymującym się" przyjęli wniosek.
Wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie skargi Pani Elżbiety Pietrasz na
Burmistrza Sokółki.
Radni 15 głosami "za" przy 2" przeciw" i 1 "wstrzymującym się" przyjęli wniosek.
Przewodniczący poddał pod głosowanie cały porządek posiedzenia.
Radni jednogłośnie przyjęli porządek posiedzenia.
Radni obradowali wg. następującego porządku obrad.

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołów:
a) z XLI Sesji z dnia 25 lutego 2013 r.
b) z XLII Sesji z dnia 26 marca 2013 r.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami.
6. Projekt uchwały w sprawie połączenia spółek: Miejskie Przedsiębiorstwo

Wodociągów i Kanalizacji Sp. z 0.0. w Sokółce i Miejskie Przedsiębiorstwo
Energetyki Cieplnej Sp. z 0.0.

7. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2013 rok.
8. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy

Sokółka na lata 2013-2017.
9. Projekt uchwały w sprawie zwiększenia wartości początkowej środka trwałego

boiska przy Szkole Podstawowej w Geniuszach o nakłady poniesione przez
gminę Sokółka w związku z wykonaniem obiektów sportowo - rekreacyjnych.

10. Projekt uchwały w sprawie zwiększenia wartości początkowej środka trwałego
boiska przy Szkole Podstawowej w Malawiczach Dolnych o nakłady poniesione
przez gminę Sokółka w związku z wykonaniem obiektów sportowo -
rekreacyjnych.

11. Projekt uchwały w sprawie zwiększenia wartości początkowej środka trwałego
boiska przy Szkole Podstawowej w Boguszach o nakłady poniesione przez gminę
Sokółka w związku z wykonaniem obiektów sportowo - rekreacyjnych.

12. Projekt uchwały w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania przez
Gminę Sokółka udziałów i akcji spółek prawa handlowego.

13. Projekt uchwały w sprawie nadania Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w
Sokółce.

14. Projekt uchwały w sprawie zmiany Strategii Integracji i Rozwiązywania
Problemów Społecznych Gminy Sokółka na lata 2011-2016.



15. Projekt uchwały w sprawie skargi Pani Lucyny Żołądkowskiej na bezczynność,
nieudolność i opieszałość Urzędu Miejskiego w Sokółce.

16. Projekt uchwały w sprawie skargi Pana Czesława Kreczko na bezprawne
samowolne działania organu-Gminy Sokółka.

17. Projekt uchwały w sprawie skargi Pana Janusza Biziuka na Burmistrza Sokółki.
18. Projekt uchwały w sprawie skargi Pani Elżbiety Pietrasz na Burmistrza Sokółki.
19. Projekt uchwały w sprawie sprostowania błędu pisarskiego w uchwale dotyczącej

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Sokółka w
graniach administracyjnych i części obszaru gminy Sokółka.

20. Sprawozdanie z działalności Sokólskiego Ośrodka Kultury w Sokółce.
21. Sprawozdanie z działalności Biblioteki Publicznej w Sokółce.
22. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sokółce.
23. Sprawozdanie z realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Sokółka na lata 2011-2020 za
rok 2012.

24. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania
Narkomanii w 2012 roku.

25. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy z Organizacjami
Pozarządowymi za 2012 rok.

26. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
27. Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych.

Ad.3
Przyjęcie protokołów:
a) z XLI Sesji z dnia 25 lutego 2013 r.
Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół.
Radni 17 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" przyjęli protokół.
b) z XLII Sesji z dnia 26 marca 2013 r.
Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół.
Radni 17 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" przyjęli protokół.

Ad.4
Interpelacje i zapytania radnych.
Radny S.Sawicki zapytał na jakiej podstawie ZGKiM stworzył własną deklaracje odnośnie
ewidencji odpadów oraz ewidencji właścicieli nieruchomości. Na jakiej podstawie i na jakiej
uchwale Państwo powołali się na dziennik ustaw z 1996 r. Kiedy wpłynęła skarga Pana
Janusz Biziuka i kiedy Pan zadekretował tą skargę do Komisji Rewizyjnej? Na jakiej
podstawie rozpatrywaliśmy skargę? O ile zmniejszyły się koszty lub o ile zmniejsza się
koszty związane z działalności kina w Sokółce. Jak zostaną zagospodarowane osoby
pracujące w kinie, czy zostaną oddelegowane czy urlopowane? Czy gmina ma zapewnione
lokum dla rodzin z tzw. "błękitnej karty" czy gmina przewiduje utworzenie takiego lokalu?
Czy w przewidywanym projekcie monitoringu w mieście jest przewidziany monitoring kina
sokół?
Radny P.Kułakowski poprosił o przygotowanie w czasie dyskusji w temacie punktu w
sprawie błędu pisarskiego, żeby zobaczyć te działki na mapie.
Radny P.Borowski zapytał czy da się wykonać przejazd przez tory na ul. Kryńskiej, czy da się
to wykonać.



Radny J.Panasiuk zapytał odnośnie tematu budowy drogi przez Drahle przez firmę
Budokrusz. Zapytał również o drogę przez miejscowość Szyszki, co będzie jeśli nie będzie
już funduszu sołeckiego czy może ją wpisać do budżetu.
Radny S.Sawicki pokazał zdjęcia nielegalnego wysypiska w miejscowości Podkamionka. Co
robi Straż Miejska i Burmistrz w tym kierunku? Zapytał również na temat parkowania na
chodniku przez kinem oraz stanu chodnika.
Radna J.Bieniusiewicz jakie planowane są działania na temat wykonania chodników na
ul.Konopnickiej ?
Radny J.Saciłowski zapytał odnośnie ustawy śmieciowej czy gmina przygotowuje się do
wystąpienia o dotacje unijne na 2014 r.? Gdzie mają wnosić opłaty członkowie z odrębną
własnością?
Radny P.Borowski zapytał Prezesa Sakowicza kiedy będą naprawione drogi, które zostały
uszkodzone w związku z awariami sieci wodociągowej.
Radna J.Wysocka zapytała odnośnie terminu wykonania dokumentacji projektowej na ul.
Broniewskiego.
Radny P.Kułakowski zwrócił uwagę na dziurę na przeciwko sklepu "Biedronka"
Ad.5
Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami.
Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami przedstawił Zastępca
Burmistrza Krzysztof Szczebiot (w zał. str. )
Radny S.Pałusewicz zapytał odnośnie punktu l sprawozdania odnośnie sygnalizacji świetlnej.
Burmistrz S.Małachwiej odnośnie obwodnicy w najbliższym czasie ta obwodnica nie będzie
budowana. A trwają nadal dyskusje nad słusznością proponowanego przebiegu drogi Nr 19.
Odnośnie skrzyżowania ul.Piłsudskiego i Białostockiej to Pan Wojewoda przekazał
informację, że jesteśmy na liście rezerwowej do wykonania tego zadania w 2013 r.
Radny S.Sawicki zapytał na temat informacji o przetargu na ul. Roski Małe, czy została
wybrana firma? Dlaczego najpierw się ogłasza przetarg na drogę a potem na kanalizację ul.
Skłodowskiej?
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił, że realizacja budżetu należy do Burmistrza.
Radny P.Kułakowski zapytał czy w ogóle się odbył ten przetarg na ul.Roski Małe.

Ad.6
Projekt uchwały w sprawie połączenia spółek: Miejskie Przedsiębiorstwo Wodociągów i
Kanalizacji Sp. z 0.0. w Sokółce i Miejskie Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej Sp. z 0.0.

przedstawił Burmistrz Stanisław Małachwiej .
Opinie Komisji:
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opina pozytywna w zał. str .....
Komisja Infrastruktury, Ochrony Srodowiska i Porządku Publicznego - opinia negatywna w
zał.str. ....
Komisja doraźna ds. połączenia spółek-opinia negatywna.
Radny P.Kułakowski podziękował radnemu Sawickiemu za pracę włożona w tą komisję. Bo
Pan Sawicki przygotował wiele dokumentów, które powinien przygotować Burmistrz.
Liczyłem cały czas na to że Pan Burmistrz podobną analizę przekaże dla członków komisji.
Burmistrz mówi że na to wszystko jest czas ale to powinno się dziać w tym momencie. Jest
obawa że zepsujemy dwie dobrze działające spółki. Podobna sytuacja była w przypadku
spółki ZZO Euro Sokółka, gdzie po utworzeniu jej radni nie mieli możliwości żadnego
działania w tej sprawie. A mieszkańcy w tej chwili uważają że winni są radni a nie Burmistrz.
Radna J.Bieniusiewicz powiedziała że jest rozczarowana wykonaniem uchwały w sprawie
przygotowania koncepcji połączenia spółek. Oczekiwałam dzisiaj że komisja powołana ds.



połączenia spółek przestawi jakieś argumenty przemawiające za lub przeciw połączeniu. To
jest zbyt poważna sprawa, że po roku pracy tej komisji nie ma żadnego stanowiska.
Radny J.Wysocka powiedziała, ze na dzień dzisiejszy obie spółki dobrze prosperują, mają
bazę z dużym sprzętem, załogę do wykonania, a co będzie po połączeniu nie wiadomo.
Powinniśmy wspierać dobrze prosperujące spółki na terenie naszej gminy. Nie denerwować
załogi pracującej w obu spółkach. Koszty po połączeniu będą na pewno, bo może się okazać
ze za mała będzie baza, żeby w jednym miejscu pomieścić obie spółki. Będzie trzeba brać
kredyty które potem będą w cenie wody i ścieków.
Radny J.Saciłowski wyjaśnił, że Komisja doraźna pracowała, ale nie miała tak na prawdę na
czym pracować. Komisja była powołana do tego żeby zbadać zasadność tego połączenia.
Zwracaliśmy się z prośbą o pewne dane ekonomiczne i społeczne i do chwili obecnej nie
otrzymaliśmy wiążącej odpowiedzi na zakres który jest opisany w uchwale powołującej
komisje doraźną. Nie zostaliśmy przekonani o celowości połączenia tych spółek.
Współpracując z obiema firmami nigdy nie słyszałem złych opinii odnośnie działalności tych
spółek.
Radny J.Panasiuk powiedział, że jako pracownik MPWiK jest pod dużym naciskiem swoich
współpracowników, bo czują się bardzo niepewni. W tej chwili jest sytuacja że spółki są w
dobrym stanie ekonomicznym, nie przynoszą strat to po co to psuć. Dlaczego jest takie złe
nastawienie do tej spółki?
Radny S.Sawicki na poprzedniej sesji pokazywałem koszty działalności spółek obu. Można
wiele pokazać ale pytanie po co. Ja od wielu lat walczę z Panem Sakowiczem o uzyskanie
informacji na temat działalności tej spółki. Możliwe że Burmistrz tez walczy. Na dzień
dzisiejszy dziwie się radnemu Panasiukowi, który mówi że Prezes MPECu ma wpływ na cenę
ciepła. On jedynie realizuje swoje działania poprzez przesył tego ciepła a cena jest dyktowana
przez prywatną kotłownię. Jeśli radna Wysocka mówi o kosztach związanych z połączeniem
spółkę to proszę je przedstawić. Odnośnie pracy Komisji doraźnej to żal mi że
Przewodniczący Komisji nie otrzymał odpowiedź na te 6 pytań. I przez rok czasu nikt nie
poganiał Burmistrza o odpowiedź. Zapytał również co będzie jeśli po następnej rozprawie nie
będzie już Burmistrza. Jak będzie wyglądać realizacja polityki Burmistrza? Jeżeli będą nowe
wybory to już nasza w tym głowa żeby Burmistrz realizował to co my ustaliliśmy.
Radny J.Saciłowski potwierdził, że radny Sawicki napracował się odnośnie przygotowania
koncepcji ale niestety nie pochodziła ona od tej osoby co trzeba. Występowałem do
burmistrza z pismami ale nie otrzymałem odpowiedzi na te zagadnienie określone w uchwale
o powołaniu komisji doraźnej. Jeśli została powołana taka komisja to powinno się nam pomóc
w tej działalności i dostarczenie tych materiałów.
Radna J.Wysocka dodała, że przestawiane dane przez radnego Sawickiego są tylko daleko
idąc prognoza a te połączenie naprawdę pociągnie za sobą duże koszty.
Radny S.Pałusewicz dodał, że każde przedsięwzięcie powinno komuś służyć, bo jeśli nie
służy to nie ma sensu. Trzeba określić jako one będzie służyć mieszkańcom naszym i
pracownikom. Z tego co wiadomo nikt z pracowników nie straci pracy a wręcz przeciwnie
będzie ujednolicony system płac. A co miasto może zyskać? Apeluje co roku żeby nie
podwyższać cen a taka fuzja na pewno przyniesie korzyści ekonomiczne. Będzie jeden
zarząd, jedna księgowość jedna posiadłość to jest dużo pieniędzy. Poza tym duży może
więcej. W Polsce jest to powszechne wodociągi z ciepłem się łączą. Jeśli chcemy pomóc
mieszkańcom to pomagamy anie co roku podwyższamy ścieki. Dzisiaj właśnie możemy te
podwyżki zablokować.
Burmistrz S.Małachwiej odnośnie wypowiedzi radnego Panasiuka wyjaśnił, że nie ma
negatywnego nastawienia do spółki, współpraca układa się normalnie. Co do opinii komisji to
jednie Komisja Finansów wydała opinie pozytywną za połączeniem spółek. Ale pojawia się
obawa, która jest rzeczą ludzką i jest to naturalnej. Rozumiem tych co się obawiają bo to jest



przed nami i jest nieznane. Jeśli po połączeniu ma zostać tak jak do tej pory czyli ze gmina
nadal wykonuje zadania z zakresu wodno-kanalizacyjnego to ja sam będę przeciw. Po
połączeniu zakres tego działania będzie większy i to ta spółka ma wykonywać te inwestycje a
megmma.
Prezes MPEC Mirosław Tałałaj dodał, że stanowisko już zostało przedstawione na
posiedzeniach komisji.
Dyrektor MPWiK Antoni Sakowicz ustosunkował się do wypowiedzi radnego Sawickiego
odnośnie tego że firma nie przynosi zysku. W 2010 r. spółka dorobiła dodatkowo 185 075 zł.
w przeliczenia na metry i ścieki spółka obniżyła o 0,12 zł. na każdym metrze ścieków. W
2011 r. o 0,13 zł. na wodzie i na ściekach a w 2012 r. znowu o 0,12 zł. i teraz na 2013 r.
mówiłem że są dwa warianty wniosków. I złożyłem wniosek na te obniżone stawki. Co do
wypowiedzi że 7,5 % to jest wynagrodzenie Dyrektora, a prawda jest że to jest 2,2 %. Pan
Sawicki twierdzi że 26 % przez 3 lata wzrosło wynagrodzenie a prawda jest że wzrosło o 1,1
%. Co do łączenia to jest pierwsze pytanie po co się łączy. Po to żeby były korzyści dla
społeczeństwa. W uchwale o powołaniu macie konkretne zapisy do czego ta komisja jest
powołana. Najważniejszym zapisem jest kto ma realizować tą uchwałę a tego zapisu zabrakło
w tej uchwale. Co do opracowań, to było już 3 razy wykonywane takie opracowania, po co aż
z Gdańska wynajmowana była ta Kancelaria. Mówiłem żeby usiąść i rozpracować ten temat
razem z Prezesem MPECu. W projekcie uchwały jest zapis że zobowiązuje się dyrektora
MPWiK do nie zwalniania pracowników a taka uchwała już w ubiegłym roku dał mi
Burmistrz i ona obowiązuje.
Burmistrz S.Małachwiej dodał, że jest w Sokółce jakiś folwark prywatny w spółce MPWiK.
Burmistrz jest właścicielem spółki i to on wskazuje kierunki działania. Kodeks spółek
handlowych pokazuje dokładnie w jaki sposób ma być wykonane połączenie.
Radny J.Panasiuk zgłosił wniosek o 5 minut przerwy.
Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy.

Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały 1 poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Ad.7
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2013 rok przedstawiła Pani
Skarbnik Janina Kucharewicz.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opina pozytywna w zał. str .....
Radny P.Kułakowski zgłosił ponownie uwagę do budżetu, który nadal nie odpowiada
głosowaniom wniosków radnych z sesji na której zatwierdzono budżet.
Radny Ł.Moździerski zwrócił uwagę na zakup inwestycyjne pozycję zakupu bramki do
wejścia na saunę w Ośrodku Sportu i Rekreacji w Sokółce. Na jakiej zasadzie Dyrektor OSiR
zakupił już ta bramkę? I co będzie jeśli rada teraz nie przegłosuje tej pozycji?
Radny S.Sawicki wyjaśnił, że to jest podoba sytuacja jak z tabletami. Burmistrz zakupił też
bez zgody rady. Czy traktorek do koszenia który jest planowany do zakupy do OSiR czy
będzie używany do wykaszania pasu zieleni np. na ul.Witosa?
Dyrektor OSiR M.Bielawski wyjaśnił, że bramki do saun były w projekcie już zaplanowane
od początku, ale one nie były objęte przetargiem, tylko były ze środków własnych. Te
pieniądze są ale nie w tym paragrafie. Teraz zostały zamontowane ze względu na to żeby nie
dewastować podłogi już po otwarciu. Co do koszenia trawników w tej chwili mamy 15 miejsc
do koszenia i utrzymania. Nie mamy pasów zielenie na Witosa czy Sikorskiego.



Radny J.Kazimierowicz dodał, że Dyrektor Bielawski zadbał o wygląd miasta i bardzo dobrze
wyremontował sauny. Należy Dyrektorowi pomóc a nie przeszkadzać.

Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 19 głosami "za" przy" l "wstrzymujących się" powzięli
Uchwalę Nr XLIII/310/13

w zał. str .

Ad.8
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Sokółka na lata
2013-2017 przedstawiła Pani Skarbnik Janina Kucharewicz.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opina pozytywna w zał. str. ....
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 20 głosami "za" powzięli
Uchwalę Nr XLIII/311/13

w zał. str. .

Ad.9
Projekt uchwały w sprawie zwiększenia wartości początkowej środka trwałego boiska przy
Szkole Podstawowej w Geniuszach o nakłady poniesione przez gminę Sokółka w związku z
wykonaniem obiektów sportowo - rekreacyjnych przedstawiła Pani Skarbnik Janina
Kucharewicz.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opina pozytywna w zał. str. ....
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 20 głosami "za" powzięli
Uchwalę Nr XLIII/312/13

w zał. str .

Ad.IO
Projekt uchwały w sprawie zwiększenia wartości początkowej środka trwałego boiska przy
Szkole Podstawowej w Malawiczach Dolnych o nakłady poniesione przez gminę Sokółka w
związku z wykonaniem obiektów sportowo - rekreacyjnych.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opina pozytywna w zał. str .....
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 20 głosami "za" powzięli
Uchwalę Nr XLIII/313/13

w zał. str .



Projekt uchwały w sprawie zwiększenia wartości początkowej środka trwałego boiska przy
Szkole Podstawowej w Boguszach o nakłady poniesione przez gminę Sokółka w związku z
wykonaniem obiektów sportowo - rekreacyjnych.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opina pozytywna w zał. str .....
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały 1 poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 20 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XLIII/314/13

w zał. str. .
Ad.12
Projekt uchwały w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania przez Gminę
Sokółka udziałów i akcji spółek prawa handlowego przedstawił Burmistrz Stanisław
Małachwiej .
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opina pozytywna/powzięła wniosek o
zastąpienie pkt, 3 § 5 pkt. 5 co skutkuje usunięciem zapisów pkt. 3. Zastąpienie frazy zbycie
każdej ilości udziałów w celu zostawienia w gestii rady miejskiej w zał. str .....
Radny S.Sawicki podziękował radnemu Kułakowskiego za wnioski do projektu uchwały.
Radny P.Kułakowski w § 7 pkt. 1 nie ma nic o radzie miejskiej czy to burmistrz ma tylko
kompetencje do cofania udziałów.
Radca Prawna D.Kowalczyk zgłosiła wątpliwości komisji co do § 5. Problem polega na tym,
że ustawa o samorządzie gminnym wyraźnie pokazuje jakie zadania należą do burmistrza a
jakie do rady. Ustawa dale radzie możliwość określenia zasad zbywania tych udziałów. W
przypadku kiedy wprowadzimy taki zapis jaki proponuje Komisja Finansów to będzie
oznaczało że tak naprawdę w każdej indywidualnej sprawie dotyczącej każdej spółki i każdej
ilości udziałów będzie decydowała rada. Ten zapis prawdopodobnie może zostać
zakwestionowany przez nadzór. W każdej sytuacji kiedy sprzedajemy udziały lub umarzamy,
w takiej ilości która powoduje że ze spółki występujemy i sprzedajemy udziały powoduje to
konieczność powzięcia uchwały rady. W pozostałych przypadkach rada określa jakieś zasady
i tylko w ramach tych zasad Burmistrz musi się trzymać. Tryb zbywaniu udziałów jest
określony w ustawie o komercjalizacji.
Radny P.Kułakowski zapytał czy jeśli będzie ten zapis zakwestionowany to czy będziemy
ponownie zajmować się tym projektem uchwały.
Radca Prawny D.Kowalczyk wyjaśniła, że wojewoda może stwierdzić nieważność tylko tego
zapisu. Może lepiej zastanowić się na widełkami.
Radny P.Kułakowski może zastanowić się nad wstawienie że zbycie więcej niż 2 % udziałów
wymaga odrębnej uchwały rady. Wniosek komisji jest lepszy ze względu na to że mieszkańcy
obarczają radnych za błędy popełniane.
Radny S.Sawicki zgłosił wniosek aby zakończyć dyskusję i odesłać ten projekt uchwały do
Komisji Finansów i doprecyzować wszystkie sporne zapisy.
Radny Ł.Moździerski i radna J.Bieniusiewicz poparli wniosek radnego Sawickiego o
ponowne skierowanie projektu uchwały do komisji.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o przekazanie projektu uchwały do
ponownego rozpatrzenia przez komisje.
Radni 17 głosami "za" przy 3 "wstrzymujących się" przyjęli wniosek.

Ad.13
Projekt uchwały w sprawie nadania Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Sokółce.



Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej 1 Sportu- opinia pozytywna w zał.
str .....
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 20 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XLIII/315/13

w zał. str .

Ad.14
Projekt uchwały w sprawie zmiany Strategii Integracji i Rozwiązywania Problemów
Społecznych Gminy Sokółka na lata 2011-2016 przedstawił Zastępca Burmistrza Krzysztof
Szczebiot.
Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu- opinia pozytywna w zał.
str. ....
Radny S.Sawicki poprosił Burmistrza o przedstawienie planów finansowych związanych z tą
uchwała i kosztów w najbliższych 2-3 latach.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot wyjaśnił, że takie koszty ponosimy. Zakupywaliśmy samochody
do przewozu osób niepełnosprawnych. Dowoziliśmy dzieci do szkół. Podobnie jest w
kosztach pomocy osobom starszym. Także przewożenie pracowników OPS do miejsc
zamieszkania osób niepełnosprawnych w celu przeprowadzenia wywiadu środowiskowego.
Czy też dowożenie żywności.
Radny S.Sawicki zwrócił uwagę że tworzymy uchwałę dla uchwały tylko po to żeby
Burmistrz mógł zakupić samochód. Poprosił żeby przy podobnej uchwale były konkretne
wyliczenia.
Z-ca Burmistrza K. Szczebiot wyjaśnił, że Burmistrz sobie tego nie wymyślił tylko realizuje
zadanie własne gminy jakie jest troska o osoby niepełnosprawne.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały 1 poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 20 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XLIII/316/13

w zał. str. .

Ad.15
Projekt uchwały w sprawie skargi Pani Lucyny Żołądkowskiej na bezczynność, nieudolność i
opieszałość Urzędu Miejskiego w Sokółce.
Przewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji Rewizyjnej.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 17 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" powzięli
Uchwałę Nr XLIII/317/13

w zał. str .



Ad.16
Projekt uchwały w sprawie skargi Pana Czesława Kreczko na bezprawne samowolne
działania organu-Gminy Sokółka.
Przewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji Rewizyjnej.
Radny S.Sawicki dodał, że doszło do ugody miedzy Panem Kreczko a gminą i sprawa będzie
załatwiona.

Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 17 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" powzięli
Uchwałę Nr XLIII/318/13

w zał. str .

Ad.17
Projekt uchwały w sprawie skargi Pana Janusza Biziuka na Burmistrza Sokółki.
Przewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji Rewizyjnej.
Przewodniczący Rady odczytał pismo Pana Janusz Biziuka i określił czas wypowiedzi
skarżącego do 10 minut.
Pan Janusz Biziuk skarżący powiedział, że na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej nie było osób
odpowiedzialnych za zaistniałą sytuację czyli Pani Radcy Prawnej. W następstwie tego nie
wiedzieli radni jak glosować. Przewodniczący Komisji Pan Matoszko również popełnił
nadużycie bo zamknął dyskusję. Zachowanie radnych będzie dowodem przed sądem jak
równo traktujecie obywateli. Na Komisji radni zaproponowali żebym dogadywał się z
sąsiadem. To wszystko, zachowanie radnych będzie podniesione przed sądem. Projektu
uchwały nie otrzymałem do tej pory. Skarżący poprosił o określenie limitu czasu do
ustosunkowanie się do ewentualnych pytań.
Radny S.Sawicki zadał pytanie do Przewodniczącego Rady, kiedy wpłynął wniosek skargi
Pana Janusza Biziuka i kiedy Komisja Rewizyjna się tym zajęła. Przewodniczący Rady nie
przestrzega przepisów i należy się zastanowić nad zmianą Przewodniczącego. Dlaczego
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej nie skonsultował się z Radcą Prawną czy pozew może
być traktowany jako skarga.
Radca Prawny D.Kowalczyk wyjaśniła, że Pan Biziuk wniósł już powództwo do sądu.
Ponieważ ten pozew został skierowany również przeciwko Sądowi Rejonowemu w Sokółce i
sędziowie się wyłączyli. Pozew trafił do Sądu Rejonowego w Bielsku Podlaskim. Trafiło do
mnie postanowienie- wniosek jednego z sędziów o wyłączenie się. Dopiero jak te kwestie
zostaną rozstrzygnięte to sąd zobowiąże nas do ustosunkowania się do zarzutów zawartych w
pozwie. I to jest proces cywilnoprawny. Natomiast Pan Janusz Biziuk złożył odrębnie skargę.
Są to dwa różne postępowania i rada nie powinna uchylać się od ustosunkowania się do tych
zarzutów.
Przewodniczący Rady ustosunkował się do zapytania radnego Sawickiego i wyjaśnił, ze
skarga wpłynęła 28 stycznia, Przewodniczący Komisji rewizyjnej został o tym
powiadomiony. Posiedzenie komisji zostało wyznaczone na miesiąc marzec ale na prośbę
skarżącego punkt ten został zdjęty z porządku obrad. Kolejne posiedzenie zostało
wyznaczone na dzień 9 kwietnia i projekt uchwały został przygotowany na dzisiejsze
posiedzenie.
Radny W.Januszkiewicz również zwrócił uwagę że nie było do końca rozpatrzona skarga
Pana Biziuka na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej i wstrzymałem się od głosowania a dzisiaj
nie będę głosować.



Radny J .Kazimierowicz zgłosił wniosek o skierowanie ponownie skargi do rozpatrzenia przez
Komisje Rewizyjną.
Radny S.Sawicki zaproponował, żeby jednak tą uchwałę przegłosować ale jeśli skargą jest
pozew to i tak znowu Komisja Rewizyjna się tym zajmie. Ale należy też się zastanowić nad
tym czy rada jest kompetentna do rozstrzygania takich spraw.
Skarżący Janusz Biziuk wyjaśnił, że w 2003 r. była zawarta wstępna ugoda, na mocy której
gmina miała odkupić te działki. Ale to Burmistrz zerwał tą ugodę.
Radca Prawna D.Kowalczyk wyjaśniła, że tej sprawy nie wyjaśnimy bez sądu. W tej chwili
będzie powołany biegły sądowy który zbada wszystkie proceduralne sprawy które się toczą
od lat 80tych.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o skierowanie skargi ponownie do
rozpatrzenia przez Komisje Rewizyjną.
Radni 13 głosami "za" przy 3 "wstrzymujących się" przyjęli wniosek.

Ad.18
Projekt uchwały w sprawie skargi Pani Elżbiety Pietrasz na Burmistrza Sokółki.
Przewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji Rewizyjnej.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 13 głosami "za" przy 4 "wstrzymującym się" powzięli
Uchwałę Nr XLIII/319/13

w zał. str. .

Ad.19
Projekt uchwały w sprawie sprostowania błędu pisarskiego w uchwale dotyczącej zmiany
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Sokółka w graniach
administracyjnych i części obszaru gminy Sokółka.
Opinia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - OpInia
pozytywna w zał. str .
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 16 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" powzięli
Uchwałę Nr XLIII/320/13

w zał. str .

Ad.20
Sprawozdanie z działalności Sokólskiego Ośrodka Kultury w Sokółce.
Radny S.Sawicki zapytał ile Burmistrz zamierza oszczędzić na tym, że zostało zamknięte
wcześniej kino? O ile? I jak państwo zagospodarują pracowników kina w tym okresie?
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił, że jak są prowadzone remonty to obiekt jest zamknięty. Ci
pracownicy są na umowę o prace i o zakresie ich obowiązków w tym czasie decyduje Pani
Dyrektor. Co do oszczędności, to na pewno będą bo kino nie funkcjonuje.

Ad.21
Sprawozdanie z działalności Biblioteki Publicznej w Sokółce.



Radny P.Kułakowski zapytał czy Biblioteka pozyskuje środki z zewnątrz na sWOją
działalność.
Dyrektor Biblioteki Lucyna Szebiotko wyjaśniła, że Biblioteka przystąpiła do projektu
"Programu rozwoju Bibliotek". Jest to W tej chwili 3 runda, otrzymaliśmy dużo punktów.
Dostaniemy 14 nowych komputerów, laptopa, 8 urządzeń wielofunkcyjnych., 8 aparatów
cyfrowych , projektor. Ze strony gminy musimy uzyskać: przygotowanie pomieszczeń,
mebli; poprawienie wyglądu placówek, poprawienie warunków lokalowych dostęp do toalety.
pokrywanie kosztów eksploatacyjnych czyli ubezpieczenie sprzętu. Dodatkiem są szkolenia
dla personelu i na to trzeba zabezpieczyć środki na dojazd. Do końca 2014 r. trzeba będzie
oznakować biblioteki.
Radny S.Sawicki zwrócił uwagę na analizę wydatków Biblioteki. Przypomniał o wykupie
własności pomieszczeń które zajmuje Biblioteka. Czy nie lepiej jeśli Starostwo przeniesienie
Sanepid do budynku Starostwa a my przejmiemy ten budynek pod MOPS. Środki które
pozyskamy przeznaczyć na wykupienie własności Bibliotek.
Dyrektor Biblioteki Lucyna Szebiotko powiedziała, że Pan radny Kułakowski stwierdził że
nie ma o co się bić bo te pomieszczenia obecnie zajmowane przez Biblioteki nie są w dobrym
stanie. Ale można było by skorzystać ze środków Ministerialnych na infrastrukturę i trzeba
mieć własność do lokalu.

Ad.22
Sprawozdanie z działalności Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sokółce przedstawił Dyrektor
OSiR M.Bielawski.
Radny S.Sawicki zaproponowała aby Dyrektor pomyślał o zajęciu się zielenią na terenach
sokólskich przedszkoli.
Dyrektor OSiR M.Bielawski wyjaśnił, że być może tak ale trzeba znać umiar bo latem mamy
dużo zajęć na jeziorze.

Ad.23
Sprawozdanie z realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar
Przemocy w Rodzinie w Gminie Sokółka na lata 2011-2020 za rok 2012.
Radna J.Bieniusiewicz zapytała Panią Dyrektor odnośnie zasad pracy i wynagradzania
Zespołu Interdyscyplinarnego.
Dyrektor OPS Pani Marta Póhorzycka wyjaśniła, że ustawa o przeciwdziałaniu przemocy w
rodzinie nakłada obowiązek powołania takiego zespołu. Członkowie zespołu robią to w
ramach sowich obowiązków służbowych i nie pobierają żadnych gratyfikacji. W poprzednim
roku grup roboczych odbyły się 373 spotkania.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot dodał, że do zadań z zakresu administracji rządowej należących
do powiatów art. 6 ust. 4 do tych zadań należy tworzenie specjalistycznych ośrodków
wsparcia dla osób dotkniętych przemocą w rodzinie.

Ad.24
Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 2012 roku.
Radna J.Bieniusiewicz zapytała ile wynosił cały koszt realizacji programu. Zwróciła uwagę
też na brak szkoleń prowadzonych z uczniami odnośnie środków zastępczych i dopalaczy.
Radny S.Sawicki zwrócił uwagę aby Dyrektorzy szkół zaangażowali się w realizację
Szkolnych Programów Profilaktycznych. Nikt nie zwrócił uwagi że problem narasta, widząc
sprawozdanie z działalności Punktu Pomocy Rodzinie, gdzie zwiększyło się o 2,5- krotnie
liczba udzielonych porad. Czy nie lepiej zwiększyć potencjał tego Punktu i zwiększyć liczbę
godzin porad.



Sekretarz Z.Tochwin wyjaśnił, że w roku 2012 r. wydaliśmy 410 tys. zł. W ramach tych
działań GKRPA podejmuje działania związane z leczeniem odwykowym, szkolenia dla
komisji są też elementem obowiązkowym. Znaczną część zadań zlecamy do realizacji
organizacjom pozarządowym. Programy profilaktyczne w szkołach są obowiązkowym
elementem w szkołach. Zmniejszyliśmy kwotę na szkolne programy w stosunku do roku
ubiegłego ale to tylko dlatego że do realizacji przyjęliśmy tylko programy na kwotę 13 tys. zł.
Ale na tym nie kończymy bo już w ZSO prowadzimy szkolenia dla wszystkich uczniów z
zakresu narkomanii.

Ad.25
Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi za 2012
rok.
Dyskusji nie było.

Ad.26
Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
Burmistrz Stanisław Małachwiej na zapytanie:
-radnego Sawickiego odnośnie deklaracji poprosił o to zapytanie na piśmie. Dodał że w
imieniu mieszkańców wspólnot składają deklaracje do zarządów tych wspólnot.
Radny S.Sawicki dodał, że ma pretensje do Pana Dyrektora. Kto ma wypełniać tą deklaracje.
Cała procedura przejmuje administrator nieruchomości. Zgodnie z uchwała Rady Miasta
podjęliśmy wzór deklaracji gdzie jest zapis, że właściciel nieruchomości sam wypełnia
deklarację. W którym miejscu w deklaracji ZGKiM jest mowa o właścicielu lokalu. W
którym miejscu w deklaracji ZGKiM jest mowa o podstawach prawnych. Złożyłem takie
zapytanie do Burmistrza na piśmie.
Burmistrz S.Małachwiej na zapytanie:
-radnego Borowskiego odnośnie przejazdu na ul.Kryńskiej. Jednym z rozwiązań był by
wcześniejszy przejazd tych pojazdów, żeby nie jechały przez miasto. Takim rozwiązaniem
było by przedłużenie ul.Nowej wzdłuż torów i to byłby najtańszy sposób.
- radnego Panasiuka odnośnie drogi przez miejscowość Drahle to firma Lafarg nie
rozpoczyna swojego wydobycia. I dopóki nie rusza to ta inwestycja pewnie nie zostanie
zrealizowana. Odnośnie funduszu sołeckiego i drogi w miejscowość Szyszki to fundusz
sołecki i ta ustawa ma być modyfikowana bo dobrze funkcjonuje.
-radnego Sawickiego odnośnie wysypiska w Podkamionce to zostanie na pewno uprzątnięte
ale złapać kogoś będzie trudno.
- radnego Sawickiego odnośnie parkingu przy kinie, wyjaśnił że jest gwarancja i na pewno
zostanie to zgłoszone wykonawcy.
- radnego Saciłowskiego odnośnie dotacji do systemu śmieciowego to sprawdzimy jakie są
warunki i możliwości.
- radnego Borowskiego odnośnie remontów miejsc po awariach to zostanie to wykonane.
-radnego Wysockiej odnośnie projektu ulicy Broniewskiego to będziemy realizować budżet.
Odnośnie ławeczki to zostanie sprawdzone.
Sekretarz Z.Tochwin odnośnie zapytania w sprawie kamery przy kinie, to jest to w projekcie i
będzie tam obrotowa kamera.
Dyrektor MPWiK A.Sakowicz wyjaśnił, że w tej chwili wykonawca Pan Żukowski wstrzymał
usługi bo czekamy na odmarznięcie całkowite gruntu.
Burmistrz S.Małachwiej odnośnie zapytania radnej Bieniusiewicz w sprawie wykonania
chodników na ulicy Konopnickiej to były rozmowy ale proszę te potrzeby zgłaszać do
zarządcy drogi, bo to po stronie zarządcy leży inicjatywa.



Ad.27
Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych.
Radny J.Kazimierowicz zwrócił uwagę na złą działalność Komisji Rewizyjnej.

Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczył
Robert Rybiński


